

No. 65285

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 52380. **Multilateral**

Agreement between the Kingdom of Belgium and the Republic of Albania, Bosnia and Herzegovina, the Republic of Croatia, the former Yugoslav Republic of Macedonia, the Republic of Moldova, Montenegro, the Republic of Serbia and the United Nations interim administration mission in Kosovo on behalf of Kosovo in accordance with United Nations Security Council Resolution 1244 on the privileges and immunities of the Secretariat of the Central European Free Trade Agreement. Brussels, 26 June 2008

Registration with the Secretariat of the United Nations: Belgium, 11 December 2014

Done at New York on 26 May 2015

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 52380. **Multilatéral**

Accord entre le Royaume de Belgique et la République d'Albanie, la Bosnie-Herzégovine, la République de Croatie, l'ex-République yougoslave de Macédoine, la République de Moldova, le Monténégro, la République de Serbie et la Mission d'administration intérimaire des Nations Unies au Kosovo agissant au nom du Kosovo conformément à la Résolution 1244 du Conseil de sécurité des Nations Unies sur les privilèges et immunités du Secrétariat du "Central European Free Trade Agreement". Bruxelles, 26 juin 2008

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Belgique, 11 décembre 2014

Fait à New York le 26 mai 2015

Pour le Secrétaire général